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Onderwerp : Verzoek tot agendering 'Financiele positie Stichting de Maasveren' voor 

Adviescommissie SB 24 juni

Van : Bas van der Voort, SP-fractie

Aan : Agendacommissie gemeente Oss

Cc : Griffie gemeente Oss; SP afdeling Oss

Datum : 3 juni 2021

Bijlage :  Vragen voor het college

De SP heeft verzocht om tijdens de gemeenteraadsvergadering van 3 juni gebruik te 
maken van het vragenhalfuur om de situatie van Stichting de Maasveren te bespreken. 
Dit verzoek is door de voorzitter van de gemeenteraad afgewezen.

Er klinken alarmerende berichten vanuit Stichting de Maasveren over de financiële 
continuïteit van de stichting. De vijf veerponten zijn een essentiële verbinding voor 
forensen, scholieren en toeristen. Het bestuur van de Maasveren heeft aangeven om de 
tarieven wederom te verhogen, om zo de financiële situatie te verbeteren. Het is echter 
de vraag of dit voldoende is en of de veerponten zonder steun van de overheid het gaan 
redden. Ondertussen raakt de bodem van het Gelderse verenfonds in zicht en start de 
provincie Gelderland een onderzoek. Wij vinden het belangrijk om dit onderwerp met het 
college en de commissieleden te bespreken. Het onderwerp is urgent omdat de tarieven 
al per 1 juli 2021 verhoogd worden en het daarnaast de vraag is of dit afdoende is om de 
financiële continuïteit van de stichting te waarborgen. 

We willen de ontstane situatie graag bespreken met het college en commissieleden. We 
horen graag de visie van andere partijen op deze situatie en de rol die de gemeente Oss 
volgens hen zou moeten pakken. Daarnaast willen we de mogelijkheid bespreken om te 
onderzoeken of de gemeente Oss (met de Provincie Noord-Brabant) kan kijken of er 
aanvullende steunmaatregelen of aanpak wenselijk zijn. De vragen die wij het college 
voor willen leggen treft u in de bijlage aan. Wij dienen deze vragen bij het college in, met 
het verzoek de beantwoording uiterlijk 21 juni met de commissieleden te delen.

Verzoek
De SP verzoekt de agendacommissie om het onderwerp ‘Financiele positie Stichting de 
Maasveren’ te agenderen voor de Adviescommissie Sociaal Bestuurlijk van 24 juni 2021.

Aanvullend
We hebben overwogen om over dit onderwerp artikel 41 vragen te stellen. Gezien de 
urgentie van het onderwerp en tijd (vier tot zes weken) die voor de beantwoording van 
schriftelijke vragen staat, zien we hier van af en wensen we dit zodoende op een eerder 
moment te bespreken.

Ik hoop dat u het bovenstaande verzoek honoreert.

Bas van der Voort
Raadslid SP fractie


